
 

 

Bestyrelsesmøde  

2023-05-11 kl.17.00 

i Arnborg 
Dagsorden  
Ordstyrer: Dina 

Dina, Anni, Pernille, Malene, Lisette, Flemming 

Referent: Flemming 

 
 

Emne Uddybning O= Oriente-

ring 

D=Debat 

B=Beslutning 

Ansvarlig Referat 

 

17.00 Besøg fra borgerfor-

eningen 

Kulturhus Kølkær   Aflyst 

17.20 Godkendelse af refera-

ter 

  Dina/Malene Godkendt 

17.25 Status på dagtilbud Økonomi 

 

 

 

 

 

 

 

 

O Li-

sette/Flem-

ming 

Vi har fra forvaltningen, fået tilsagn om krybberum i 

dagtilbud Kølkær. 

Vi får også her skiftet vinduer og døre på sydsiden 

samt 1 dør på østsiden. Vinduesudskiftning pågår i 

sommerferien, krybberum påbegyndes efter sommerfe-

rien. 

Der er intelligent indkøbs- og ansættelsesstop, så vi 

bruger kun penge på det nødvendige. Vores budget for 

2023 ser fornuftigt ud. 

6 mangler stadig uddannelse i Herningmodel, og 4 

kommer afsted med start efteråret. 

Anders har valgt at flytte til Århus og har sidste ar-

bejdsdag i Arnborg den 31.7.2023. I Anders’ sted har 



vi ansat Tommy. Tommy er lige nu ansat i afdelingen i 

Kølkær. 

Vores forbrugsudgifter er lige nu ca.50% højere end 

budgettildeling, og vi ved endnu ikke om vi bliver 

godtgjort dette. 

17.45 Status på skole Økonomi 

Fagfordeling 

 O Mari-

anne/Ida/Ma

lene 

Vi står foran et skoleår med plads til 2 lærere i flere po-

sitioner end tidligere; ikke mindst grundet vores æn-

dring af ringetider. Vores forbrugsudgifter er 20 % hø-

jere end budgettildeling, og vi ved endnu ikke om vi 

bliver godtgjort dette. 

Vedr. køleskabe på skolerne. De er tændt fra den 1.juni 

til og med 31. august, og ved behov. Vi tjekker i dagtil-

bud om vi kan reducere antallet af køleskabe. Medar-

bejderne undersøger behovet og mulighed for at samle 

madpakkerne i evt. to køleskabe. 

Der er blevet forespurgt om vi kan få mikrobølgeovne i 

klasserne. Malene har meddelt, at det kan vi ikke imø-

dekomme, og bestyrelsen bakker op omkring dette. 

Vedr. fagfordelingen. Der har været arbejdet grundigt 

med dette, og vi er glade for resultatet. Fagfordelingen 

gør også, at de ældste klasser får flere forskellige læ-

rere. På den måde forsøger vi at forberede dem på den 

virkelighed, de møder på Lind skole. 

Vedr.St.bededag: da denne dag, som bekendt, er afskaf-

fet lægges en ekstra skolefridag ind i forlængelse af ju-

leferien. Eleverne har dermed første skoledag efter ju-

leferien d.5/1-2024. 

18.10 Opfølgning på arbejds-

seminar 

Herunder antimobbe-

strategi; allerede vedta-

gen principper; årspla-

nen; forretningsorden 

D Ida/Malene Malene sender det foreløbige årshjul ud til bestyrelsen 

inden næste bestyrelsesmøde. 



Vedr.: Skolens antimobbestrategi. Malene har tilpasset 

som aftalt på arbejdsseminariet. Vi debatterede videre, 

og Malene arbejder videre på ”skrivet”. 

Forretningsordenen tager vi på næste bestyrelsesmøde. 

      

 Evt. Grafitti   Der har været graffiti (hagekors) på skolen i Arnborg. 

Det er meldt til politiet, og det bliver udbedret, af pro-

fessionelle. Malene tager det op med SSP. 

 Evt. Nye personaler   Ved nye personaler, er det en god ide at de bliver præ-

senteret med billede. Det tager Flemming sig af. 

 Evt. Cykelparkering 

 

 

 

  Flemming tager det på mødet i Arnborg Børnehave. 

Forslag om at lave cykelparkering. Det laver vi ved si-

den af personaleindgangen. Vi cykler ikke på egne cyk-

ler på legepladsen. 

 

 


